
سه شنبه 12 دی 1396   شماره 1213
T u e 2 J a n . 2 0 1 8

11

w
w

w
.t

e
ja

ra
to

n
li

n
e

.i
r

سبک سیتی گواردیولایی است نه بارسلونایی!

رونالد کومان، سرمربی سابق اورتون معتقد است دلیل موفقیت 
های سیتی گواردیولاست نه منابع مالی قدرتمند.

ب��ه نق��ل از ورزش س��ه، کومان ک��ه در اوایل دهه 90 روزهای 
ش��یرینی را در کنار گواردیولا در ترکیب بارس��ا تجربه کرد به 
ش��دت به تمجید از همبازی س��ابق خود پرداخته و س��بک تیم 

های او را یک پیروزی برای فوتبال قلمداد کرد.
کومان گفت: مردم می گویند س��یتی به دلیل منابع مالی قوی 
نتایج خوبی گرفته اس��ت اما این منابع مالی در س��ال های اخیر 
برای مربیان دیگری در لیگ برتر نیز در دس��ترس بوده اس��ت 
اما هیچ کدام از آنها به این سطح از فوتبالی که تیم گواردیولا 
ارائه می دهد نرس��یده اند. همه ما مربیانی را می شناس��یم که 
عناوینی را کسب کرده اند اما طرفداران از سبک بازی آن تیم 

ها راضی نیستند.
فلس��فه گواردیولا یک پیروزی برای فوتبال جهان اس��ت زیرا 
تیم او همیش��ه به دنبال گلزنی اس��ت و هرگز دفاع نمی کند. 
مدافعان کناری تیم های گواردیولا هجومی بازی می کنند و 

او بازیکنانش را می کشد تا گل بزنند!
فوتب��ال ک��ه تیم گواردیولا ارائه می ده��د فوق العاده دیدنی و 
موفق است. این سخت ترین راه برای موفقیت در فوتبال است 
زیرا مردم فکر می کنند که این سبک تقلید از بارسلوناست در 

حالیکه این سبک بیشتر در DNA خود گواردیولاست."

مذاکرات پشت پرده منچسترسیتی با سانچز
با وجود تکذیب گواردیولا به نظر می رسد که مسئولان سیتی 

همچنان در تلاش برای جذب الکسیس سانچز هستند.
منچسترس��یتی روز یکش��نبه پس از هفته ها پیروزی، در زمین 
کریس��تال پالاس بدون گل متوقف ش��د تا سال را با تساوی به 
اتمام برس��اند. س��یتی با وجود این تس��اوی، همچنان 14 امتیاز 

بیشتر از چلسی، تیم دوم جدول دارد.
در بازی روز یکش��نبه، ژس��وس و دی بروین دچار مصدومیت 
ش��دند و گفته می ش��ود که مهاجم برزیلی تا دو ماه به دور از 
میادین خواهد ماند. به این ترتیب تنها مهاجم نوک در دسترس 

سیتی آگوئرو است.
گواردیولا در نشست خبری پس از بازی و در واکنش به شایعات 
جذب الکس��یس س��انچز گفت که این مهاجم شیلیایی بازیکن 
آرسنال است و به جذب او فکر نمی کنند ولی نشریه سان ادعا 
کرد که مذاکرات پشت پرده با الکسیس ادامه دارد و حتی اگر 
او در انتقالات زمس��تانی به س��یتی نیاید، با وی پیش قراردادی 

برای تابستان امضا خواهد شد.
آرس��نال س��خت در تلاش برای تمدید قرارداد با س��انچز است 
ولی ستاره شیلیایی دوست دارد در تیمی جاه طلب تر از آرسنال 

توپ بزند.

خشم شدید باشگاه لیورپول از کمپانی نایکی

اش��تباه عجیب مس��ئولان نایکی در اعلام انتقال کوتینیو به 
بارسلونا باعث خشم بی سابقه باشگاه لیورپول شده است.

به نقل از ورزش سه، در روزهای اخیر اخبار و شایعات در مورد 
انتقال کوتینیو در زمس��تان امس��ال به بارس��لونا به اوج رسیده و 
حتی دو شب پیش، کمپانی نایکی که تولید کننده رسمی البسه 
بارسلوناس��ت، اع��لام کرد ک��ه کوتینیو آماده انتقال به این تیم 
اس��ت و به هواداران بلوگرانا پیش��نهاد داد لباس منقش به نام 
کوتینیو را تهیه کنند. این خبر که به س��رعت از روی وبس��ایت 
نایکی حذف ش��د، باعث خش��م شدید مسئولان لیورپول شده 
است. طبق گزارش نشریه تلگراف، لیورپولی ها حالا درصددند 
ت��ا رقم درخواس��تی خود از بارس��لونا برای ف��روش کوتینیو را 
افزای��ش دهن��د. در ابتدا صحب��ت از 150 میلیون یورو بود ولی 
ح��الا ای��ن رقم احتمالا تا 180 میلیون یورو نیز افزایش خواهد 
یافت. اش��تباه نایکی به نظر باعث بروز دردس��ر بزرگی برای 
بارسلونا شده که خوشبین بود می تواند کوتینیو را در انتقالات 

زمستانی به خدمت بگیرد.
طبق ادعای رس��انه های انگلیس��ی، باشگاه لیورپول قصد دارد 

از کمپانی نایکی رسما شکایت کند.

پيشخوان

ورزشی

س��رمربی تراکتورسازی گفت: اولین نفری بودم 
که از هواداران دفاع کردم و تعجب می کنم چرا 
باشگاه در آستانه بازی با استقلال علیه من چنین 

ادعایی را مطرح کرده است.
به نقل از مهر، یحیی گل محمدی در واکنش به 
جریمه بیست درصدی خودش از سوی باشگاه 
اف��زود: خیل��ی تیم های لیگ برتری حتی قبل از 
ما حدف ش��دند. خیلی ها هم به پرس��پولیس در 
ته��ران باخت��ه و فقط یک تیم موفق به پیروزی 
و دو تیم موفق به کسب تساوی در ازادی شده 
اند. با این وجود ما در بازی رفت به رغم کمبود 
بازیکن و مشکلات در اوج بدشانسی و با اشتباه 
مح��رز داوری باختی��م و حق مان حتی برد بود و  
در بازی برگشت در خانه حریف با تعویض های 
اجباری و یکسری اتفاقات بد اوردیم هر چند که 

باید بهتر از این بازی می کردیم.
وی ادامه داد: با این وجود این تصمیمی است که 
باشگاه گرفته  و اگر حرفی هم در قبال ان داشته 
باشم با باشگاه در میان می گذارم نه اینکه بیاییم  
و در آس��تانه بازی حس��اس با اس��تقلال آن را در 
رس��انه ها مطرح کنم. خوب اس��ت یادمان باشد 
در نی��م فص��ل اول  ما مح��روم از جذب بازیکن 
بودی��م و ب��ا وجود جدای��ی و مصدومیت حداقل  
هش��ت بازیک��ن تیم در حال ت��لاش بودیم تا با 
کمک باش��گاه و هواداران از بحران عبور کنیم 
و توانستیم با جوانگرایی و بازیکن سازی هم از 
بحران عبور کنیم و هم س��رمایه هایی را برای 

حال و فردای تراکتور پرورش دهیم.
برای اولین بار در فوتبال فقط یک نفر عامل  ���

ناکامی در دو بازی تلقی می شود
س��رمربی تیم فوتبال تراکتورس��ازی ادامه داد: 
یادم��ان باش��د ک��ه بنده و همکاران��م در نقل و 
انتقالات با چه هجمه ای از سوی تیم هایی که 
بازیکنان شان سرباز تراکتور شدند مواجه شدیم 
و چگونه اماج حملات دیگر مربیان و تیم ها قرار 
گرفتیم. حالا هم از یک س��و جالب اس��ت برای 
اولی��ن ب��ار در فوتبال فقط یک نفر عامل ناکامی 
 در دو بازی تلقی می شود و از سویی خدا را شکر

 می کنم باشگاه تصمیم گرفته فقط بنده جریمه 
ش��وم و اینگونه کادر و بازیکنان تمرکز و روحیه 
لازم را ب��رای ادام��ه کار و ب��ازی مه��م پیش رو 
خواهند داش��ت. گل محمدی درباره اینکه یکی 
از علل جریمه اش تحقیر تیم محبوب آذربایجان 
در کنفرانس خبری قبل و بعد از بازی عنوان شده 
گفت: خیلی بلد نیس��تم با جملات بازی کنم و 
هرگز هم دنبال سواستفاده از احساس هواداران 
نیستم. بر این باورم آنها خودشان خوب می توانند 
مسایل را تحلیل کنند و درباره عملکرد و حرف 

هایم قضاوت کنند.
ه�واداران پس از س�ه باخ�ت متوالی تیم با  ���

حمایت خود شاهکار کردند
وی ادامه داد: باز هم تاکید می کنم هواداران پس 
از س��ه باخت متوالی تیم با حمایت خود ش��اهکار 

کردند و نگذاشتند در این نیم فصل بحرانی تنها 
بمانیم و ناامید شویم.  در مجموع درد دل های 
زیادی درباره مسایل مختلف دارم. فعلا هم تحت 
تاثیر این ادعای باش��گاه ،اعتراض های زیادی 
به من شده است. سرمربی سرخپوشان تبریزی 
ادام��ه داد: بن��ده هم درباره عملکردم و اتفاقات و 
مس��ایل بوجود آمده اخیر یک نامه چهار صفحه 
ای نوش��تم که آن را منتش��ر نکردم چون ارامش 
تی��م برای��م از خودم هم مهمتر اس��ت. فقط این 
را بگویم مصاحبه های بنده موجود اس��ت و بر 
مبنای آن هرگز نمی پذیرم حرفی زده باشم ذره 
ای جنبه تحقیر داش��ته باش��د و اولین نفری هم 
ب��ودم ک��ه از هواداران دفاع کردم چون برای من 
هم که از دیار آذربایجان هس��تم اتفاقات بازی 
روز جمعه بس��یار ناراحت کننده بود. یحیی گل 

محمدی خاطرنشان کرد: حتی بنده بدلیل اینکه 
به هواداران تراکتور و ترک ها و آذری ها توهین 
زیادی شده بود  آن را محکوم کردم و به همین 
دلیل  جوی علیه من در بین هواداران پرسپولیس 
ه��م ایج��اد ش��د. در واقع بع��د از من و آن هم در 
پی اعتراض گس��ترده هواداران تراکتور بود که 
باش��گاه هم بیانیه داد. بنده هم حس��ب وظیفه ام 
از هوادار تراکتور دفاع کردم و ایا حالا منصفانه 
اس��ت که چنین ادعایی مطرح ش��ود و در استانه 
بازی هم فضای هواداری نس��بت به س��رمربی 
مخدوش شده و  تحت تاثیر این ادعا قرار گیرد 

و هم تمرکز من و تیم دچار مشکل شود.
درددل ه�ای زی�ادی دارم ک�ه در فرصت�ی  ���

مناسب آن را مطرح خواهم کرد
وی افزود: گفتم که من درد دلهای زیادی دارم 

که در فرصتی مناسب آن را مطرح خواهم کرد، 
فق��ط بگوی��م تعجب می کنم چرا با یک ادعای 
غیر واقع باید چنین جوی علیه بنده آن هم قبل 
از بازی حساس مقابل استقلال بوجود بیاید. واقعا 
باید بدانم باشگاه چرا چنین برداشت و تصوری 
داش��ته و چ��را چنین ادعای��ی را مطرح کرده که 
خیل��ی برای��م غیرقابل هضم اس��ت و خیلی هم 

اثرگذار بوده است.
گل محمدی در ادامه گفت: باش��گاه خوب می 
داند بنده با کمال افتخار اعتبار و آبروی فوتبالی 
ام را در بحرانی ترین فصل تاریخ تراکتورسازی 
نادی��ده گرفت��م و مس��وولیتی را قبول کردم که 
خیل��ی ه��ا که ادعای علاقه و تعصب به تراکتور 
را دارن��د ان را نپذیرفتن��د. درباره این مس��ایل و 
برخی پش��ت پرده ها یک دنیا حرف با هواداران 

عزیز دارم.
انتظ�ار ای�ن مس�ایل را از اق�ای اجورل�و  ���

نداشتم
س��رمربی تراکتورس��ازی ادامه داد: به هرحال 
تصورم این بود که باش��گاه در آس��تانه بازی و 
حداق��ل ت��ا زمانی که ما اینجا مس��وولیت داریم 
حمایت مان کند اما حالا که این اتفاق رخ نداده 
انتظار هم نداش��تم چنین ادعایی مطرح ش��ود و 
در این باره باشگاه خود باید پاسخگوی حواشی 
ایجاد شده باشد. من صادقانه بگویم انتظار این 
مسایل را از اقای اجورلو نداشتم و ای کاش اگر 
مش��کلی هم بود درون خانواده حل می ش��د نه 
اینکه با طرح ان در رس��انه ها در اس��تانه بازی 
حرم��ت م��ا از بی��ن رفته و تمرک��ز ما صرف این 

حواشی شود.
گل محم��دی در پای��ان گف��ت: بی��ش از ای��ن 
حرف��ی نم��ی زنم و فقط ی��ک چیز را می گویم؛ 
افتخار می کنم سرمربی تیم بزرگ و پرطرفدار 
تراکتورسازی هستم و با تمام وجود و بدون توجه 
به حواش��ی به کارم ادامه می دهم و تردید هم 
ندارم که هواداران هم ما را تنها نخواهند گذاشت 
و تا دقیقه نود بازی با استقلال پرشور و همه جانبه 

از تیم محبوب خود حمایت خواهند کرد.

گلمحمدی:پشتپردههارامیگویم

آبرویفوتبالیامرادرتراکتورسازینادیدهگرفتم

قهرمانلیگبرتردوچرخهسواریاستقامتجادهرییسکنفدراسیوندوومیدانیآسیادرراهایرانمرگداوربهدستبازیکندرفوتبالمکزیک
داور مکزیک��ی که بر اثر حمله بازیکنی 
که به او کارت قرمز داده بود، در کما به 
سر می برد، در بیمارستانی در زالاپا جان 

خود را از دست داد.
خ��وزه ولادیمیر هرنان��دز کاپتیو، داور 

مکزیک��ی ک��ه از س��وی بازیکن تیم گوادالاخ��ارا مورد حمله و 
اهانت واقع ش��ده بود، ش��ب کریسمس به کما رفت. این داور در 
نهایت جان خود را از دست داد. رییس انجمن داوران حرفه ای 
مکزیک گفت : کاپتیو یک داور پاره وقت بود. او به دلیل آسیبی 
که به س��رش در درگیری با یک بازیکن وارد ش��ده بود به کما 
رفت و س��پس جان خود را از دس��ت داد. در حال  حاضر مقامات 

قضایی در حال بررسی این اتفاق هستند.

دحلان الحمد برای تماشای رقابت های دو 
و میدانی داخل سالن آسیا و بازدید از امکانات 

این رشته به تهران سفر میکند.
در فاصل��ه کمت��ر از یک ماه تا رقابت های 
هشتمین دوره دو و میدانی داخل سالن آسیا 

ب��ه میزبان��ی ایران، دحلان الحمد، رییس کنفدراس��یون دو و میدانی 
آس��یا برای حضور در این رقابت ها اعلام آمادگی کرد. او هدف خود 
از این س��فر را بازدید از امکانات و ش��رایط دو و میدانی ایران عنوان 
کرده اس��ت و قصد دارد رقابت های دو و میدانی داخل س��الن آس��یا را 

از نزدیک تماشا کند.
در کنار الحمد، روسای فدراسیون های قزاقستان، عراق، یمن، سریلانکا 

و ترکمنستان هم برای سفر به ایران اعلام آمادگی کردند.

س��ومین و آخری��ن مرحل��ه لیگ برتر 
دوچرخه س��واری ج��اده در س��ال 96 
برگزار شد. به نقل از سایت فدراسیون 
دوچرخه سواری، در اولین روز از آخرین 
مرحل��ه لی��گ برتر جاده در س��ال 96، 

مسابقه استقامت جاده برگزار شد.
مس��ابقه امروز با حضور 46 ورزش��کار از 9 تیم لیگ برتری در 
مس��یر 120 کیلومتری کمربندی شمالی فرودگاه امام خمینی 

)ره( برگزار شد و در پایان نتایج زیر به دست آمد:
نفر اول آروین گودرزی از تیم پیشگامان کویریزد

نفر دوم سعید صفرزاده از تیم شهرداری تبریز
نفر سوم رضا حسینی از تیم پیشگامان کویر یزد

ملی پوش س��ابق فوتبال ایران به عنوان س��رمربی جدید این س��پیدرود 
انتخاب شد تا برای سومین بار کادرفنی گیلانی ها دستخوش تغییر شود. 
هواداران جادوگر فوتبال آسیا یک بار دیگر می توانند او را در قامت یک 
سرمربی لیگ برتری ببینند، چرا که این ملی پوش سابق انتخاب نهایی 
جواد تن زاده مالک جدید سپیدرودی ها است و به هدایت این تیم ریشه 
دار در لیگ برتر خواهد پرداخت. کریمی که پیش از این در تیم نفت تهران 
به س��رمربیگری پرداخته بود و مدتی نیز در تیم ملی به عنوان دس��تیار 
کارلوس کی روش به فعالیت می پرداخت کادر مربیان خود را نیز تعیین 
کرده و بدین ترتیب علی رضا امامی فر، محسن سیدی، آرمین بیابانی و 
بهزاد نوشادی نیز به عنوان دستیاران وی روی نیمکت خواهند نشست. 
س��پیدرودی ها که این روزها اوضاع مناس��بی در جدول رده بندی ندارند 
لیگ هفدهم را با علی نظرمحمدی آغاز کردند؛ اما پس از تغییر مالکیت، 
سکان رهبری تیم را به امید روانخواه سپردند. عمر مربیگری این مربی 
جوان نیز در این تیم بیشتر از دو هفته طول نکشید تا یک بار دیگر با تغییر 
مالکیت باش��گاه، رای به تغییر کادرفنی این تیم داده ش��ود و این بار جواد 
تن زاده، علی کریمی را به عنوان سرمربی جدید تیم انتخاب کرد. طبق 
شنیده ها عصر دیروز مراسم معارفه سرمربی جدید سپیدرودی ها برگزار 
خواهد شد و علی کریمی به طور رسمی سکان هدایت این تیم را برعهده 
خواهد گرفت. پس از این اتفاق وی با حضور در هیات فوتبال استان گیلان 
به ثبت قرارداد خود خواهد پرداخت.  در حال حاضر سپیدرود با 15 امتیاز 
در رده سیزدهم جدول حضور دارد و هواداران این تیم امیدوارند با آمدن 

سرمربی جدید این تیم در وضعیت بهتری از قبل قرار بگیرد.
کریمی: اهداف بزرگی برای سپیدرود در سر دارم ���

س��رمربی جدید تیم فوتبال س��پیدرود رشت می گوید هدفش برای سال 
اول حضور در سپیدرود، ابقای تیم در لیگ برتر است. علی کریمی بعد از 

امضای قرارداد به عنوان سرمربی با تیم سپیدرود رشت اظهار کرد: امیدوارم 
بتوانم راه دوستان قبلی را ادامه بدهم و تیم خوبی برای هواداران بسازم. 
س��پیدرود تنها نماینده رش��ت در لیگ برتر اس��ت و باید به موفقیت برسد. 
او در پاس��خ به این پرس��ش که آیا س��پیدرود در لیگ برتر می ماند، گفت: 
تمام س��عی مان را می کنیم که در لیگ بمانیم. با پتانس��یل بالا و حمایت 
تماشاگران خونگرمی که داریم، باید به این موفقیت برسیم. سپیدرود چند 
س��ال از س��طح اول فوتبال ایران دور بوده اما در دو س��ال اخیر توانس��ت از 

لیگ دو شروع کند و به لیگ برتر برسد.
علی کریمی در پایان تاکید کرد: امسال به دنبال ماندن در لیگ هستیم و 

اگر قسمت باشد برای سال های آینده اهداف بزرگتری در سر داریم.
سرمربی سپیدرود گفت: من خوشحالم که به رشت آمدم و در حال حاضر 
در رشت حضور دارم. امیدوارم بتوانم در ادامه نتایج خوبی با سپیدرود رقم 
بزنم. ما به دنبال این هس��تیم که ش��رایطمان را در جدول رده بندی حفظ 
کنیم و سپس به رده های بالاتر صعود کنیم. از دو کادر فنی قبلی که در 

این تیم فعالیت کردند تشکر می کنیم.

اهداف بزرگی برای سپیدرود در سر دارم
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)نوبت دوم(

تاج هم وارد انتخابات کمیته المپیک شد

روس��ای فدراس��یون های 
ووشو، کاراته، ژیمناستیک، 
و  بیلی��ارد  شمش��یربازی، 
فوتبال کاندیداتوری خود را 
ب��رای انتخابات کمیته ملی 

المپیک اعلام کردند.
مه��دی عل��ی ن��ژاد رئیس 
فدراس��یون ووش��و، صادق 
فرج��ی رئیس فدراس��یون 
کاراته، زهرا اینچه درگاهی 
رئیس فدراسیون ژیمناستیک 

،فضل اله باقر زاده رئیس فدراس��یون شمش��یر بازی،هاش��م اسکندری رئیس فدراسیون بولینگ و بیلیارد 
و مهدی تاج رئیس فدراس��یون فوتبال با حضور در کمیته ملی المپیک با ارائه مدارک، برای حضور در 

انتخابات کمیته ملی المپیک نام نویسی کردند.
مه��دی علین��ژاد ب��رای پس��ت دبیر کلی و خزان��ه داری، صادق فرجی برای دبیر کلی و عضویت در هیات 
اجرای��ی، زه��را اینچ��ه درگاه��ی برای عضویت در هیات اجرایی، فضل اله باقرزاده برای نائب رئیس��ی و  
عضویت در هیات اجرایی، هاش��م اس��کندری برای نائب رئیس��ی و مهدی تاج برای عضویت در هیات 
اجرایی کمیته ملی المپیک کاندیداتوری خود را اعلام کردند. پیش از این محمد درخشان برای عضویت 
در هیات اجرایی و دبیرکلی، محمدعلی صبور برای  عضویت در هیات اجرایی، میترا نوری و کیکاووس 
سعیدی برای پست خزانه داری، رباب شهریان برای نائب رئیسی، سید عبدی افتخاری، مجید کیهانی 
و علیرضا رحیمی برای عضویت در هیات اجرایی و محمود خس��روی وفا برای ریاس��ت و نائب رئیس��ی 
کمیته ملی المپیک ثبت نام کرده بودند مجمع انتخابی کمیته ملی المپیک س��اعت 14 روز دوش��نبه 25 
دی ماه برگزار می شود و زمان ثبت نام از نامزدهای انتخابات کمیته ملی المپیک از روز شنبه2 دی ماه 

آغاز و تا 15  همین ماه ادامه خواهد داشت.

از داخل ایران عليه کشتی به IOC گزارش داده اند!
پیشکس��وت کش��تی ایران از جدی بودن خطر تعلیق 
ورزش کش��ور توس��ط کمیته بین المللی المپیک خبر 
می دهد. بحث تعلیق کشتی ایران در روزهای گذشته 
داغ بوده و اهالی این رشته موضوع را خیلی جدی تر از 
آن چیزی می دانند که مسئولان وزارت ورزش عنوان 
می کنند. به نظر می رسد تعطیلات سال نوی میلادی 
باعث شده تا رسیدگی به پرونده کشتی ایران در کمیته 

اخلاق اتحادیه جهانی کشتی به تاخیر بیفتد.
یک��ی از نام��داران کش��تی ایران که خودش س��ابقه 
سرمربیگری تیم ملی را دارد و این روزها هم در شورای 
فن��ی تی��م های ملی عضو تاثیرگذاری اس��ت، معتقد 
اس��ت خطر تعلیق برای کل ورزش ایران احس��اس 

می ش��ود. منصور برزگر در گفت و گو با "ورزش س��ه" درباره انتخاب رس��ول خادم به 
عنوان سرمربی تیم ملی و بحث تعلیق کشتی صحبت هایی را مطرح کرد که در ادامه 
می خوانید. با تصمیم اعضای شورای فنی رسول خادم برای 6 ماه به عنوان مسئول 
فنی تیم معرفی ش��د. در این مدت چند نفر برای س��رمربیگری مدنظرمان بودند؛ اما 
خواسته هایی داشتند و تضمینی هم بابت نتایج نمی دانند. با توجه به این ماجرا فعلا 
گزینه ای جز خادم نداش��تیم و او تا بعد از مس��ابقات انتخابی س��رمربی هس��ت تا ببینیم 

که چه پیش می آید.
مربی در ایران زیاد داریم که هر کدام از آنها باید آزمایش ش��وند. اگر فردی را در حد 
رسول خادم داشتیم که در این مدت انتخابش می کردیم. باور کنید خادم هم راضی 
نیس��ت که با این همه مش��غله در تیم ملی باش��د؛ اما اگر کش��تی زمین بخورد، او باید 

پاسخگو باشد. اینکه شاخصه هدایت تیم ملی در یک مربی باشد، مهم است.
زمانی ما رفته بودیم در روس��یه مربی ش��اخص بیاوریم که آنها گفتند آن چیزی که 
ش��ما می خواهید را ما هم می خواهیم. در واقع فقط ایران نیس��ت که در این زمینه 

کمبود دارد. در همین رش��ته فوتبال چرا رفتیم و با 
وج��ود ای��ن همه مربی ایرانی، کی روش را آوردیم؟ 
ب��ه ه��ر حال محمد طلایی مربی خوبی اس��ت؛ اما 
دیدید که در مسابقات جهانی نتوانست کنار تشک 

مدیریت خوبی کند.
صهیونیست ها در ���IOC هم نفوذ دارند

فعلا که بحث مهم برای کشتی ما انتخاب سرمربی 
نیست. باید ببینیم که تعلیق می شویم یا خیر و بعد 
از آن به فکر آینده باشیم. این یک مساله کلی برای 
ورزش ایران است و باید قبول کنیم که صهیونیست 
ها لابی خوبی در سطح جهانی دارند. آنطور که من 
 )IOC(م��ی دانم حتی در کمیته بین المللی المپیک
هم نفوذ کرده اند و علیه ایران تصمیم گیری می کنند. نمی توانیم منکر این مس��اله 

شویم و باید به فکر مقابله با این موضوع باشیم.
متاسفانه برخی افراد از داخل برخی اتفاقات را به نهادهای بین المللی ورزش گزارش 
کرده اند. مثلا اینکه مس��ئولان از علیرضا کریمی به خاطر کش��تی نگرفتن با نماینده 
رژی��م صهیونیس��تی تجلی��ل کردن��د، به صورت کامل به کمیته بی��ن المللی المپیک 
گزارش ش��ده و پرونده ما روی میز آنهاس��ت. فکر می کنید در ایران دش��من نداریم؟ 
تمام پرونده هایی که از 15 سال قبل در این زمینه بوده، در IOC باز شده و خطر بیخ 
گوش ماست. اگر واقعا کشتی درگیر پرونده تعلیق شود، مطمئن باشید چون موضوع 
در سطح کمیته بین المللی المپیک پیگیری می شود، کل ورزش ایران تعلیق خواهد 
ش��د. من به عنوان کس��ی که 55 س��ال عمرم را در کش��تی و ورزش گذاش��تم، هشدار 
می دهم و اعلام خطر می کنم. مگر در بحث دیپلماس��ی از روس ها بالاتر هس��تیم؟ 
ندیدید که در وزنه برداری و چند رش��ته دیگر حتی پوتین هم نتوانس��ت کاری برای 

روسیه بکند و آنها از المپیک و مسابقات جهانی کنار رفتند؟


